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De voorzitter twijfelt niet of de gegeven wenk zal door B. en W. in overweging worden genomen. 

6. Een schrijven van Ged. Staten, verzoekende advies in zake eenige reclames tegen den 

hoofdelijken omslag. 

De voorzitter vraagt of een der leden van de gewoonte, om dit punt in besloten zitting te 

behandelen, wenscht af te wijken. 

Geen der leden doet daartoe het voorstel. 

De voorzitter vraagt, of iemand, vóór men met gesloten deuren de vergadering voortzet, nog het 

woord verlangt. 

De heer Veenhoven vroeg in de vergadering in de maand september, in hoever de commissie tot 

herziening der verordening op den hoofdelijken omslag met haren arbeid gereed was. Volgens het 

toen door den voorzitter  gegeven antwoord zoude de commissie circa met ééne maand met hare 

taak gereed zijn. Gaarne vernam spreker, wanneer dat rapport kan worden verwacht. 

De voorzitter zegt, dat, zoo hij den heer Veenhoven goed heeft verstaan, deze den voorzitter 

interpelleerde met het doel eenige inlichtingen te bekomen omtrent den stand der werkzaamheden 

van de financieele  commissie in zake wijziging van de verordening op den hoofdelijken omslag. 

Spreker moet beginnen met den heer Veenhoven dank te zeggen dit punt ter sprake te hebben 

gebracht, daar hij het voornemen had de vergadering op dit punt mededeelingen te doen, doch het 

hem bijna was ontgaan; spreker is bereid den heer Veenhoven dadelijk te antwoorden en zegt, dat, 

indien de rapporteur dier commissie, de heer J.W. de Vries, door omstandigheden een 10 à 12 dagen 

uit de gemeente afwezig was geweest, het rapport wellicht reeds hedenavond aan de orde had 

kunnen worden gesteld. Spr. wenscht evenwel den heer Veenhoven onder de aandacht te brengen, 

dat hervormingen in belastingstelsels niet zoo luchtig en vluchtig kunnen worden behandeld en 

vooral niet wijzigingen in eene verordening, waarin de grondslagen van de belastingheffing worden 

bepaald. Bij de behandeling van de algemeene strekking der Staatsbegrooting dienst 1892 in de 

Staten-Generaal werd er op gewezen, hoe men reeds 60 jaren op verbetering bedacht was en hier is 

nog slechts sprake van 60 dagen, zoodat, naar sprekers oordeel, hier van verzuim geen sprake kan 

zijn. 

De heer Veenhoven dankt den voorzitter voor de gegeven inlichtingen, doch maakt er den voorzitter 

opmerkzaam op, dat het langer dan 60 dagengeleden is, dat hij daarover heeft gesproken; het was in 

het begin van September. Spreker is brandend nieuwsgierig naar dien arbeid, voortvloeiende uit 

belangstelling. 

Hierop wordt de openbare vergadering geschorst, teneinde over te gaan in eene zitting met gesloten 

deuren. 

 

Hijkersmilde en Kloosterveen, 7 Dec. De heeren mr. L. Kijmmell en P.J. Kramer hebben voor de 

benoeming tot notabel bij de Ned. Herv. gemeente bedankt. 

PROVINCIALE DRENTSCHE en ASSER COURANT 

WOENSDAG 9 DECEMBER 1891 

 Ingezonden stuk. 

Mijnheer de Redacteur! 

Beleefd verzoek ik in u uw eerstvolgend blad een kleine rectificatie van het Gemeenteraadsverslag 

van 5 Dec. l.l. 

Bij de behandeling van punt 5 geef ik de woorden van den voorzitter weder als volgt: “De voorzitter 

stelt voor het punt voorloopig aan te houden, ten einde het in eene meer voltallige vergadering te 

behandelen.” Bij nauwkeuriger nalezing mijner aanteekeningen bleek mij dat het volgende was 

gesproken. “De voorzitter stelt voor dit schrijven voorloopig als kennisgeving aan te nemen ten einde 

in eene volgende vergadering nadere mededeelingen te doen.” 

Bij voorbaat voor de plaatsing.       De Verslaggever. 

Smilde, 8 Dec. ’91. 


